
Zápis z 2. zasedání Představenstva eFDrive konaného dne 8. 2. 2024 

Přítomni z Představenstva: 

Karolína Honkeová, Bára Goláňová, Jakub Ťukal, David Thuma, Martin Štekl 

 

Hosté: 

Michal Trs, Prokop Tomka, Jirka Kosina, Adam Hlubuček, Sabina Lincová, Markéta Jirmanová, Pavel 

Mašinda (dále již „Pavel Mašinka“) 

 

Čas zahájení: 14:18  

Program schůze: 

1) Schválení programu zasedání 

2) Schválení zápisu z minulé schůze 

3) Akce pro LS 2024 

4) Výjezdní zasedání eFD 2024 

5) Finance klubu 

6) Klíče 

 

1) Schválení programu zasedání 

Před zahájením hlasování o prvním bodě byly 2 námitky z Představenstva ohledně došlého programu 

schůze. Bára navrhla zrušení bodu 2) Schválení zápisu z minulé schůze. Kája navrhla přidání nového 

bodu 6) Různé. 

Upravený program schůze: 

1) Schválení programu zasedání 

2) Akce pro LS 2024 

3) Výjezdní zasedání eFD 2024 

4) Finance klubu 

5) Klíče 

6) Různé 

Hlasování: (Pro-Proti-Zdrželo se) 5-0-0 

  



2) Akce pro LS 2024  

Pro letní semestr AR 2023/2024 jsme po dlouhé debatě naplánovali tyto akce, které byly rovnou 

zaneseny do našeho sdíleného kalendáře 

- Klubová hospoda – 19.2. 

- Vítání semestru – 28.2. 

- Pub Quiz – 20.3. 

- Výjezdní zasedání – 12. až 14.4. 

- Dračí lodě – 14.5. 

- Grilovačka – 15.5. 

Zároveň jsme si zadali úkol vymyslet exkurzi nebo nějaký společný výlet pro členy klubu. V průběhu 

diskuse probíhala prohlídka míst, kam by se dalo vyjet na společný výlet a přes důkladné prohlížení 

sociálních zařízení byla většina lidí spokojená s výběrem součásti konurbace SviTur – Svijany (pro pana 

Kosiče). Kuba taky navrhnul „Karaoke výlet“, který bude časem prezentovat. 

Poslední zmíněna akce byl bobřík s Ročenkou 30 let Fakulty dopravní. 

3) Výjezdní zasedání eFD 2024 

Po velmi krátké diskusi bylo domluveno, že na výjezdní zasedání klubu se pojede do lokality Rokytnice 

nad Jizerou do chaty, kde se konalo výjezdní zasedání roku 2019. Termín byl s ohledem na další akce 

v semestru určen na 12. až 14. dubna 2024. 

4) Finance klubu 

Naše finanční maminka Bára apelovala, že při kupování čehokoliv na fakturu, je nutné psát IČO 

Studentské unie. Zároveň se Představenstvo shodlo, že veškeré nákupy půjdou přes ně (např. nákup 

piva či kávy). V praxi by to znamenalo, že se má nejdříve od nakoupené věci donést účtenka a tu pak 

následně proplatí někdo z Představenstva (nejlépe Bára). Chceme tím zamezit stavům, kdy je zmatek 

ve financích při nakupování vícero věcí naráz a složité evidenci účtenek. 

Dalším bodem byly investice do vybavení. Hlavní investicí bude staronový vozíček. Během diskuse o 

koupi nového dopravního prostředku pro transport zboží krátké trvanlivosti bylo z důvodu zvážení 

opravy stávajícího vehiklu, jako je například výměna koleček, zhlédnuto video na portálu YouTube o 

„Pneu včetně disku 4,80/4-8 (přívěs zahrádkář)“. Po důkladné analýze videa jsme přistoupili ke koupi 

nového vozíčku. 

Posledním bodem bylo placení kávy v klubovně. Kuba by rád vedl statistiku, kolik lidí za kávu platí a 

kolik ji neplatí. Kája dostala nápad udělat seznam se jmény, kdo si dává kávu, aby si dělali čárky a pak 

by se to rozpočítalo mezi tyto lidi 

Během tohoto bodu představenstvo odhlasovalo jednu věc a to tu, že se koupí nový vozíček.  

Hlasování: 

Představenstvo eFDrive vyjadřuje souhlas s koupí nového vozíčku „Přepravní vozík, nosnost 300 kg, 

1135 x 520 x 550 mm“.  

5-0-0 

 

 ((Petr Šatra zdraví)) 



5) Klíče 

Došlo k redukci rozdaných klíčů, z důvodu, aby se mohly předat mladším členům klubům, kteří si také 

zaslouží přístup do klubovny. Za nekončícího potlesku a ovací odevzdal své klíče Pavel Mašinka, který 

dokonce vlastnil i vůbec první vyrobený klíč od naší klubovny. Když jsme si mysleli, že situace nemůže 

být dojemnější, tak se k Pavlovi přidal i Kosič. :((( 

6) Různé  

Klubem bude na IG propagována pracovní nabídky firmy Deloitte. Prokop by přemýšlel o roli delegáta 

našeho klubu v SU. Schůze byla ukončena v 16:45 a následovala příprava na Parlament SU pod 

vedením naší Maky!  

 

Těšíme se na Vás na další schůzi představenstva! 

 


